
Referat fra Bestyrelsesmødet d. 22. april 2024 

Deltagere: Shirley, Charlotte, Mimi, Steen, Mathias og Eva 

Afbud: Rezkar og Eva-Lis 

Vedr. de 10 boliger som har gulvskader, og som har fået nye vinduer sætter Mimi og eva 
sig sammen og indhenter tilbud fra 3 tømrerfirmaer samtidig beder de om tilbud på tjek og 
udskiftning af gummilister i boliger og indgangsdøre. 

Vi udsætter maling af vinduer og døre til næste år da der så skal hensættes penge i 
budgettet til det, hvilket der ikke er i år. Det samme gælder hegn ved containerplads samt 
gori til det nye hegn. 

Eva beder Brabo beskære træerne ude ved gangstien ud for nr. 41 , så vi undgår at 
skader m.m. bygger reder . 

Charlotte gav et referat af vores sidste møde i grundejerforeningen, vi er 
fortrøstningsfulde, nu balder overtager administrationen. 

Badeværelsesvinduer i rækkehuse trænger til en kærlig hånd. 

Vinduesfonden starter op her pr. 1. maj, vi kigger på hvor meget der er sparet op når året 
er gået og vil så skrive ud hvem der har problemer så vi tager dem først. Så kan de skiftes 
det efterfølgende forår. 

Vi skal nok overveje en elevatorfond til næste års generalforsamling. 

Vi bruger indimellem en del penge vedr. dørtelefoner, Vi prøver at kontakte Layborn for en 
pris for udskiftning af dørtelefon system i en hel opgang. 

Vedr. kloakker Vi indhenter tilbud fra Lyngholm kloak for gennemskylning af faldstammer. 

Eva ringer til BWT og forhører sig vedr. vores blødgøringsanlæg om det virker optimalt, da 
der dannes stadig mere kalk. 

Eva spørger Brabo for en pris for afrensning af de hvide blendplader ud mod stien og 
fortovet i lejlighederne. 

Eva Beder Brabo skubbe sten på plads nede vedr glascontainer og brandvej så der ikke 
kan køre biler ind. 

Vi skal være obs på Brabo puder opgangsdør partier her i april måned. 

Næste møde holdes d. 4. juni kl. 18.30 hos Charlotte 


